Fighting the pandemic in solidarity 同心助抗疫

▶ 入冬季,「2019 冠狀病毒病」疫情 嚴峻,本會社會企業「康融服務有 限公司」獲「華懋集團」捐款逾港幣廿二萬 元,半年內為葵青區 20 所殘疾人士服務 單位噴灑 GERMAGIC 多層次殺菌塗層兩 次,合共逾十一萬呎,既能協助殘疾人士 抗疫,並同時促進殘疾人士就業,為社會 創造雙贏!

此外,「社聯 - 頌慈基金」聯同「理財啟苗」捐款港幣十一 萬元協助殘疾人士抗疫。該筆善款用作購買兒童口罩送贈予 371 位有特殊需要的兒童:以及,購買 GERMAGIC 隨身防護 72 小時殺菌噴霧送贈予 729 位有特殊需要的兒童或青少年及 殘疾人士:同時,餘下善款亦委託本會社會企業「康融服務有 限公司」為本會 8 所服務單位噴灑 GERMAGIC 多層次殺菌塗 層,當中包括有特殊需要兒童服務中心、殘疾人士地區支援 中心、精神健康綜合社區中心及庇護工場,合共超過四萬呎。 「社聯 - 頌慈基金」及「理財啟苗」4 位聯合創辦人於 2020 年 7 月 18 日到訪牽蝶康兒中心並舉行簡單的支票頒贈儀式,由 本會主席施家殷先生,MH 代表接收,本會總幹事徐群燕女士 亦親臨接待。

「社聯 - 頌慈基金」及「理財啟苗」之捐款不但能助本會服 務單位抗疫之餘,亦同時支持殘疾人士就業,令捐贈更添社 會意義!





As winter has arrived, the daily confirmed cases of Covid-19 have also seen a trend of growth. In this connection, our social enterprise, Hong Yung Services Limited secured a sum of HK\$220,000 donation from Chinachem Group to fund GERMAGIC long lasting anti-virus coating spray service for 20 service units (surface area of 110,000 sq. ft.) in Kwai Tsing District twice in 6 months. It helps providing comprehensive health protection while enhancing and job opportunities for persons with disabilities. This is the perfect example of win-win cooperation between the commercial sector and our social enterprise!

Besides, WiseGiving Charitable Trust and Child and Adolescent Financial Education Fund Limited have generously donated HK\$110,000 to help purchase face masks for 371 children with special needs, and GERMAGIC multi-pro 72 anit-virus sprays for 729 children, youth and persons with disabilities.

Meanwhile, our social enterprise, Hong Yung Services Limited, was appointed and entrusted with the remaining grants to provide GERMAGIC long lasting anti-virus coating spray for 8 service units of the Society with surface area of 40,000 sq.ft. in total. These include development and support centres for children with special needs; District Support Centres for Persons with Disabilities; Integrated Community Centre for Mental Wellness and sheltered workshops.

On July 18, 2020, Mr. Kyran SZE, MH, Chairman of Fu Hong Society attended a cheque presentation ceremony, accompanied with Ms Frankie TSUI, Chief Executive Officer which was held at Hin Dip Hong Yee Centre with the attendance of the 4 founders of WiseGiving Charitable Trust and Child and Adolescent Financial Education Fund Limited.

We are grateful for the partnership with these funders to combat the pandemic together for the well-being and advancement of the employment opportunities of persons with disabilities!